
Skolebestyrelsesmøde

d. 1. marts 2023 kl. 17.00- 19.00 (mødetidspunktet er rykket til kl. 17.00,
grundet pædagogisk møde på skolen der slutter kl.17.00)

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Mie, Olga, Maj-britt, Anna, Barbara, Annemette + suppleanter

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Pia Diabelez

Elevråd: Diyar, Emma

Fraværende:
Vicki, Hanne

1. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

Referat godkendt

2. Orientering fra:
a. Formande

n
b. Ledelsen
c. Elevrådet
d. Andre

a. Emner fra formanden
i. intet

b. Emner fra ledelsen
Opsigelser:
Malene skal være afdelingsleder i Ikast
Tanja skal være fuldtids selvstændig

c. Emner fra Elevrådet.
Aktivitetsdag fredag (trivselsdag). Der vil være forskellige
aktiviteter og der laves et hyggeområde.
Der er præmier til bl.a. bedste udklædning.
Arbejder med at få fællesrummet til at blive bedre igen
ved at finde ud af, hvordan der igen kan være
bordtennisbord i rummet.



d. Andre med orientering.
i. ingen

D/B 3. Principper Godkendelse af princip for mobiltelefoner: Oplæg ved JP/PD.
2023 Princip for brug af mobiltelefoner.docx

Vigtigt at tænke ind, at de elever, der har særlige behov, fx.
ordblinde, der bruger det som arbejdsredskab, får muligheden for
at have telefonen uanset en evt. regel om, at ingen elever har
telefonen. Dette skrives ind i princippet.

Elevrådet har en anke mod at telefonen tages fra dem særligt i f.t
det at handle i automat/cafeteria.

Oplæg fra arbejdsgruppen (VB, HLL, BSH) derefter drøftelse af
princippet for lejrskoler.
Princip for lejrskole mm 060223.docx

Der lægges op til mere forældrekørsel - det pointeres, at det er de
forældrevalgte, der har ønsket om flere ture ud af huset og derfor
håber vi på, at forældre vil være behjælpelige med kørsel.

I princippet er der lagt op til en ekstra lejrskole.
Skolens oplæg er, at der fremover er lejrskole på 4. og 7. årg.
samt skolerejse på 9. årg.
Der tilrettes i princippet, at der er to lejrskoler i stedet for tre.
Elevrådet er fortaler for, at der er overnatning på skolen hvert år i
udskolingen udover lejrskole/skolerejse.
Princippet kommer på senere på skoleåret, med en rettelse og
tilføjelse: det betyder for Lindved Skole.

Oplæg fra elevrådet og drøftelse af princippet for elevrådet.
Kopi af Princip for elevråd.docx

Indskolingen afholder mere en form for “børnemøder”, hvor de
øver sig på at være med til at drøfte ting i indskolingen.
Der mangler mere synlighed for forældre, omkring, hvad elevrådet
arbejder med.
Der laves to-tre “nyhedsbreve” (Skriftligt/video eller andet), så
arbejdet kan udbredes til alle forældre også. Det er vigtigt, at vi gør
opmærksom på alle tre elevråd.
Kan elevrådet få plads på hjemmesiden/aula?
SKB har et ønsket om, at alle elever har lyst til at blive valgt til
elevrådet - det skal gøres til et godt og vigtigt sted at være en del
af.
Princippet kommer på næste møde.

Oplæg ved JP og herefter drøftelse og evt beslutning af: Princip
for alkohol ved arrangementer på skolen (JP)

princip for alkohol ved arrangementer 2011.pdf
Princippet skrives ind i masterplanen af Anna.

https://docs.google.com/document/d/1aufB4fozUfFq9-zYPn4huZgibAywMvoh/edit?usp=share_link&ouid=110313375342363721384&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1r1ZH69MyzrgiaULh2PWijs_hiJHRgLnI/view?usp=share_link
https://docs.google.com/file/d/1DZQSJ28kFBzBi66sqx8PSPoeega1jbFz/edit?usp=docslist_api&filetype=msword
https://docs.google.com/file/d/1fUgLb1anWDSqx9UklTnCcflgMAJoVnDt/edit?usp=docslist_api&filetype=msword


Nedsættelse af arbejdsgruppe, til videre arbejde med princip til
næste møde:
Klassedannelse (Anna, KV/PD)
Undervisningspligt ved at deltage i eliteidræt mv. (JP)
Åbent hus (drøftes på næste møde)

I/D 4. Økonomi - generelt
på skolerne og på
Lindved Skole

JP Besparelser/økonomiske udfordringer i læring generelt og på
skolerne.
Kort oprids på dette skoleårs økonomi på skolerne i kommunen,
og her på Lindved Skole.
Besparelser, segregering mm.
Det betyder at der vil komme personalereduktion på mange skoler
i kommunen, herunder også på Lindved Skole.
Har i dag informeret personalet om at der skal afskediges en
lærer.

Der er et stort underskud samlet set i læring i Hedensted
Kommune, bl.a. pga antallet af segregerede elever. Kommunen er
opmærksomme på, at det er et underfinansieret område.
Lindved Skole har økonomi til knap 9 elever og har pt. 16 elever
segregeret.

Der spares på lejrskoler kommende skoleår, der printes på begge
sider af papir, der kigges på vikardækning mv.
De besparelser vi iværksætter, skal fortsat kunne give en god
skole.

Pædagogisk døgn for personalet er sparet væk kommende
skoleår, men erstattes af en pædagogisk dag, onsdag den
20.09.23, hvor vi håber rigtig mange forældre vil hjælpe med
aktiviteter med eleverne.

B 5. Valg af
næstformand

BSH Mie fortsætter som næstformand.

D/B 6. Drøftelse om
hvordan vi gør
skolebestyrelsens
arbejde mere synlig
for forældrene

BSH Drøftelse af hvordan vi får gjort arbejdet synligt for forældrene og
gøre dem/jer mere interesseret i, hvad der arbejdes med.

Der laves videoklip/billeder mv. til facebook, og gøres mere
opmærksom på skolebestyrelsens arbejde.

I/D 7. Skolebestyrelsens
link på
hjemmesiden.

BSH Cathrine mangler at blive påført som suppleant.
Fjerne de dokumenter (aktivitetsplan), der er for gamle.

SKB har et ønske om, at denne opgave prioriteres, da det
kan være med til at sælge skolen til både nye medarbejdere
og familier.



8. Næste møde 3. maj -
punkter

SFO, hvad vil vi som forældre gerne have ud af vores børns
ophold i SFO? “Oplæg” ved SFO’s ledelse, med efterfølgende
drøftelse.
Klassedannelse (Anna, KV/PD)
undervisningspligt ved at deltage i eliteidræt mv. (JP)
Åbent hus (drøftelse)
Princip for elevråd (KV)

9. Evt Forslag til mødedatoer til kommende skoleår sendes ud.
Toiletter i indskolingen er ikke rene i løbet af dagen, hvorfor
flere elever ikke benytter dem i løbet af skoledagen.
Beplantning og shelter ved søen, en mulighed/opgave for en
klasse? (BSH)
Dato for årsmøde med forældrene?


